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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 

ze 4. jednání Zastupitelstva městské části Praha 17 

konaného dne 13. 5. 2015 

 
 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  

ţe zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

 

Upozornila, ţe celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

 
Začátek zasedání:  14:05 hod. 

Konec zasedání:  16:25 hod. 
 

 

 

 

Místo konání: Společenský sál KC Průhon, Socháňova 1220/27, Praha 17 - Řepy 

 

 

 

Přítomno:      20 členů ZMČ 

(Petr Stloukal příchod v 14.15, Ing. Jan Černý příchod v 14.40) 

 

Omluven:  Doc. PaedDr. Jan Farkač, CSc., Mgr. Bořek Černovský, Martin Vaic 

 

 

Ověřovatelé: Jiří Masopust, JUDr. Kateřina Kaljkovićová 

Pro: 16, Proti: 0, Zdrţel se: 2    

 
 

 

Návrhový výbor: Ing. Lubomír Lampert, Miroslav Bartoš, Bc. David Števík 

Pro: 15, Proti: 0, Zdrţel se: 3    
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Návrh programu:  

 

4.1 Kontrola zápisu 

4.2 Stanovení odměny za výkon funkce neuvolněným členům zastupitelstva 

4.3 Změny rozpočtu k 31. 3. 2015 

4.4 Změny rozpočtu k 30. 4. 2015 

4.5 Návrh na rozdělení dotací do oblasti sportu, volnočasových aktivit, sociálních 

sluţeb, kultury a péče o veřejnou zeleň a ţivotní prostředí pro rok 2015 

4.6 Doplnění zadání projektu na výstavbu DPS v Řepích 

4.7 Informace o podepsání smluv na projekt „Revitalizace prostranství Laudova“ 

4.8 Úplatný převod pozemku parc. č. 44/1 

4.9 Projednání svěření pozemků (dle seznamu) do správy MČ Praha 17 

4.10 Odejmutí pozemků ze svěřené správy MČ Praha 17 z důvodu sjednocení 

vlastnictví pozemků a staveb (komunikace) na nich umístěných 

4.11 Ţádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování sluţeb,  

poplatky a úroky z prodlení - byt č. 6 

4.12 Ţádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, poplatky a úroky  

z prodlení - byt č. 12 

 

 
 

  Pevný bod od 14:15 – Interpelace členů ZMČ 

  Pevný bod od 16:00 – Náměty a připomínky občanů Řep 

 

 

Hlasování o programu: 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrţel se: 0   

 

 
 

 

Interpelace členů ZMČ 

 

PhDr. Kadlec 

 oznámil, ţe k 20. 4. 2015 ukončil členství v ČSSD v místní organizaci – je nezařazený 

- není členem ţádného klubu 

 

 

1) Ing. Lampert – doprava Řepy – návrh změn (podklad pro odbor dopravy) 

2) MUDr. Katra - poliklinika 

 

1) Doprava Řepy – návrh změn (podklad pro odbor dopravy) 

 

Ing. Lampert 

 

 po otevření stanice metra Motol – zhoršení dopravní situace v Řepích v období špiček 

– nejhorší situace nastala pro spojení Hornbach, Lidl a k radnici - návrh řešení - 
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autobus č. 142 z Vokovic by zajíţděl na Bílou Horu – posílení autobusů ve špičkách – 

týká se to i autobusů č. 180 a 264 

 

 

2) Poliklinika 

 

MUDr. Katra 

 

 velký problém na poliklinice – v pátek odpoledne netekla voda - poděkování Ing. 

Pavlu Studničkovi (provozní technik OPTIMIS) – vše zařídil tak, aby byly škody co 

nejmenší 

 zhoršení problému s bezdomovci na poliklinice - řešeno s Městskou policií 

 a OPTIMISem 

 poděkování Městské části za organizaci akce Čarodějnice a za zajímavý rozhovor 

s doc. Farkačem – bohuţel je škoda, ţe se akce nezúčastnilo více zastupitelů – bylo by 

dobré vidět, co se děje na území naší MČ 

 

Mgr. Synková 

 dotaz na předsedu Kontrolního výboru p. Bartoše -  úkol z minulého ZMČ – informace 

o kontrole Klubu bezbariérového domu Vondroušova 

 

p. Bartoš 

 v loňském roce provedena kontrola v BBD Vondroušova – zjištěny určité závady  

a nedostatky - poté dlouhodobá nepřítomnost p. Bartoše z důvodu nemoci – Kontrolní 

výbor se sešel se zástupci BBD po minulém jednání ZMČ – byli seznámeni se 

zjištěnými nedostatky jako např. předkládání výročních zpráv, předkládání vyúčtování 

– během týdne vše dodáno, vše bylo splněno – v době uzavření této kontroly byly jiţ 

všechny nedostatky odstraněny 

 

p. Stloukal 

 upozornil, ţe mezi ulicemi Mrkvičkova a Nevanova byly zrekonstruovány sportovní  

a dětské hřiště - mezi těmito hřišti je jiţ několik měsíců vandaly rozbité pouliční světlo 

- ţádá o nápravu 

 v ulici Šímova je okolo silnice vyvráceno a otočeno směrem do vozovky cca 15 

obrubníků – hrozí proraţení pneumatiky - ţádá téţ o nápravu 

 

p. Marek 

 prosí poslat e-mailem číslo poničené pouliční lampy – zařídí nápravu u Eltoda 

 silnici s vyvrácenými obrubníky téţ prověří 

 

p. Bíro 

 potvrdil zhoršení MHD co se týče dostupnosti, frekvence a kvality spojení MHD  

od pošty u OVUSu směrem do Stodůlek a dál – je to obdobné, jako směr Bílá Hora  

 

MUDr. Katra 

 poděkoval MČ za příspěvek na vyšetření očí dětí – dají se tak včas podchytit některé 

vady - úspěchy se dostavují 
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p. Bartoš 

 dotaz ohledně výstavby sportovního areálu - odstoupení administrátora firmy Gordion  

 

Mgr. Synková 

 firma GORDION, s.r.o., Praha 9 zaslala návrh na ukončení Mandátní smlouvy 

v souvislosti s útlumem činnosti – dohoda o ukončení byla projednána v Radě - 

zastupitelé byli informováni zápisem z rady - firma nemá kapacity - MČ byla nucena 

vypsat nové VŘ na administrátora 

 

 
 

Náměty a připomínky občanů Řep 

 

 

1) pí XY, Jiránkova XY – časový rozvrh privatizace a cena za m
2
 

2) pí XY – doprava v Řepích; péče o staré občany 

 

 

1) Časový rozvrh privatizace Jiránkova XY a cena za m
2
 

 

pí XY (občanka Řep) 

 bojuje o privatizaci bytu od r. 2002 – byly napsány 4 petice od roku 2007 – potřebuje 

vědět, v jakém stádiu to je – kdy obdrţí zvací dopisy – v poslední petici ţádají, aby 

privatizace proběhla za stejných finančních podmínek jako při privatizaci 

v Makovského – zda to bude dodrţeno  

 

p. Finger 

 poţádali MHMP o vyjádření – Magistrát odpověděl, ţe je vše v pořádku, částka 

nepřekračuje 50 mil. Kč -  ještě se však musí vyjádřit Právní odbor Magistrátu, aby 

nevznikly problémy při zápisu do katastru novým vlastníkům – bude vyhlášeno VŘ  

na prohlášení vlastníka – z toho se promítne celý prodej, téţ cena za m
2 

– cena bude 

projednávána v radě i zastupitelstvu - přál by si cenu podobnou jako prodej Jiránkové 

před 3 lety navýšenou o index inflace 

 
 

2) Doprava v Řepích; péče o staré občany 

 

pí XY (občanka Řep) 

 poděkovala vedení radnice za zajištění autobusové linky č. 142, kterou se dostane 

k úřadu, Lidlu i Kauflandu - zato linka č. 180 je přeplněna – ţádá nápravu 

 prosí o větší program pro seniory (např. přednášky, vycházky, cvičení, dílny) – není 

přijata do klubu 

 

PhDr. Kadlec 

 klub v Průhonu má vlastní akce – schází se podle svých zájmů - nikdo je nedotuje 

– nemůţe do toho zasahovat 

 je vítána tam, kde MČ dává finance – např. nyní pí XY navštěvuje PC kurz 

 myslí si, ţe MČ pro seniory v Řepích toho dělá dost – je dokonce inspirací pro jiné 

MČ a města 
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Mgr. Synková 

 je ráda, ţe se po interpelaci na minulém jednání ZMČ zlepšily počítačové kurzy 

 
 

 

1. Kontrola zápisu 

 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu ze ZMČ 3 dne 25. 2. 2015 bez připomínek. 

 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Nehlasoval: 1   

 

 
 

2. Stanovení odměny za výkon funkce neuvolněným členům zastupitelstva 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000011/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) ruší 

s účinností od 1. 4. 2015 své usnesení Us ZMČ 000064/2014. 

 

2) stanovuje 

v souladu s Nařízením vlády č. 52 ze dne 16. března 2015, výši odměn neuvolněných 

zastupitelů Městské části Praha 17 dle rozpisu uvedeného v tomto předkladu  

s účinností od 1. 4. 2015. 

 

3) ukládá 

KTA prostřednictvím personálního a platového oddělení zabezpečit výplatu odměn 

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 
 

3. Změny rozpočtu k 31. 3. 2015 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000012/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 1 - 6 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického     

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 
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4. Změny rozpočtu k 30. 4. 2015 

 

Diskuse: 

 

PhDr. Kadlec 

 ocenil, ţe CSZS bylo vyjmuto ze systému výherních automatů – bylo to vyřešeno 

vedením MČ – zdůraznil, ţe příspěvková organizace je téţ nezisková  

 poděkoval za dotaci na aktivity pro seniory, pro Nízkoprahový klub 17 a pro 

počítačové kurzy 

 dotaz ohledně RO č. 11 – navýšení a přesun na mateřské centrum Jiránkova (dále 

jen MC) – podporuje to – prostorová nedostatečnost v CSSZ je akutní – zda to 

souvisí s mateřským centrem Řepík nebo zda budou 2 mateřská centra 

 

Mgr. Synková 

 původně MC sídlilo v Průhonu - po rekonstrukci KC Průhon bylo MC přesunuto do 

ZŠ Laudova -  prostory v ZŠ Laudova nyní potřebujeme pro nově zřízenou 

přípravnou třídu (nultý ročník) – MC přesunuto do nevyuţitých volných prostorů 

v bývalé knihovně Jiránkova (dříve přiřazena ke KC Průhon) – tam vznikne 

mateřské centrum 

 

p. Bartoš 

 RO č. 9 – navýšení příspěvku na stravenky pro zaměstnance – zda se s tím nepočítá  

v rozpočtu – zda došlo k navýšení zaměstnanců a poté se částka musí navýšit 

 RO č. 11 – prohraný soud – více informací o poškození zdraví dotyčné – kdo byl za 

to zodpovědný – proč se to neřešilo např. z pojištění 

 

p. Hájek 

 Finanční výbor si nechal spor vysvětlit – vyzval právníka úřadu, aby uvedl více 

informací 

 

Mgr. Černý (právník úřadu) 

 spor je datován od r. 2003 – došlo k úrazu paní XY - pohmoţdění horní končetiny 

– původní nárok odstupného byl ve výši 550 000,- Kč – úřad v tomto sporu 

zastupovala advokátní kancelář JUDr. Chudoby – původní ţaloba na MČ Praha 17 

a na FN Motol ve výši 550 tis. byla soudem první instance zamítnuta – proti 

rozsudku se poškozená odvolala – následně byla uloţena povinnost oběma 

ţalovaným stranám zaplatit částku ve výši 218 000,- Kč – proti tomuto rozsudku se 

odvolala advokátní kancelář – pravomocným rozsudkem z 16. 12. 2014 byla 

uloţena MČ konečná úhrada 151,4 tis. Kč – byl od advokátní kanceláře vyţádán 

spis – bude uplatněn nárok u příslušného pojistitele 

 

Ing. Michlová (vedoucí odboru EKN) 

 součástí schválení rozpočtu na rok 2015 je příděl do soc. fondu ve výši 1 500 000,- 

Kč – poté převod financí v průběhu roku na konkrétní výdaje 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000013/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 
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1) schvaluje 

rozpočtová opatření č. 7 a 18 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

    

2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 8 - 17 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 

 
 

5. Návrh na rozdělení dotací do oblasti sportu, volnočasových aktivit, sociálních služeb, 

kultury a péče o veřejnou zeleň a ochranu životního prostředí pro rok 2015 

 

Diskuse: 

 

p. Hájek 

 snaha o dodrţení částek, které organizace obdrţely v minulém roce – prioritně 

rozděleno řepským organizacím - celkem bylo rozděleno 3,4 mil. Kč. - upozornil, 

ţe ještě necelé 3 mil. Kč z výherních automatů za loňský rok dluţí Městské části 

Magistrát hl. m. Prahy – jakmile částku MČ obdrţí, bude přerozdělena zájemcům, 

kterým nebylo vyhověno 

 

Ing. Lampert 

 příloha č. 3 – přidělení dotace organizaci Společnou cestou, z. s. – ţádá přidělit  

o 5 000,- Kč více (místo 10 tis.) z peněz, co mají dorazit z Magistrátu – je to pro 

občanskou poradnu k úhradě nájmu, která byla zřízena v KC Průhon 

 

p. Hájek 

 poţadavek Ing. Lamperta si poznamenal pro další přerozdělování dotace 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000014/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

návrh na rozdělení účelové dotace z rozpočtu městské části Praha 17 z odvodu 

z výherních hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení určené do oblasti 

sportu, volnočasových aktivit, sociálních sluţeb, kultury a péče o veřejnou zeleň  

a ochranu ţivotního prostředí 
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2) schvaluje 

poskytnutí dotací neziskovým organizacím a fyzickým osobám podle  

Příloh č. 1, 2, 3, 5 a 6 tohoto usnesení 

 

3) ukládá 

odboru ekonomickému připravit smlouvy o poskytnutí dotace a zaslat finanční 

prostředky neziskovým organizacím a fyzickým osobám podle Příloh č. 1, 2, 3, 5 a 6 

tohoto usnesení do 30. 6. 2015 

 

Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdrţel se: 1) 

 

 
 

6. Doplnění zadání projektu na výstavbu DPS v Řepích 

 

Diskuse: 

 

Ing. Lampert 

 jak je zabezpečeno stravování občanů DPS – zda by bylo moţné zřídit i vlastní 

kuchyň – při kapacitě 100 osob by byla při různých dietách plně vyuţita a vyuţita 

téţ občany MČ 

 

Ing. Šimonová 

 tato alternativa byla při přípravě a v analýze téţ zmiňována – v MČ je několik 

vývařoven v ZŠ – vlastní kuchyň by byla ekonomicky velmi náročná - někteří 

klienti si chtějí vařit doma sami (viz zkušenost z DPS Zličín) – jídelna by nebyla 

plně vyuţita – počítá se spolupráce se ZŠ a Domovem sv. Karla Boromejského 

 

Mgr. Synková 

 uvedla příklad nevyuţité jídelny v nové budově vedle staré školy v Ţalanského ul., 

která zde byla vybudována - musela být zrušena z důvodu nevyuţití – senioři tuto 

jídelnu nevyuţívali 

 

MUDr. Katra 

 je to finančně i hygienicky velmi náročné – bylo to jiţ častokrát probíráno – 

finance se musí pohlídat 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000015/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) se seznámilo 

s předloţeným materiálem 
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2) souhlasí 

s návrhem na doplnění uţivatelského zadání 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 

 
 

7. Informace o podepsání smluv na projekt „Revitalizace prostranství Laudova" 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000016/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednala 

Informaci o podepsání „Smlouvy o financování projektu v rámci Operačního 

programu Praha - Konkurenceschopnost" na projekt „Revitalizace prostranství 

Laudova", která stvrzuje dotaci ve výši 5.910.473,90 Kč. 

 

2) bere na vědomí 

Viz bod č. 1. 

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 

 
 

8. Úplatný převod pozemku parc. č. 44/1 

 

Vyjádření p. Masopusta: 

 

„Důvodem stažení tohoto bodu jsou nepravdivě a nepřesně uváděné informace žadatele,  

ze kterých jasně nevyplývá, na základě jakého právního titulu užívá žadatel pozemek parc. 

č. 44/1 a dále další pozemek parc. č. 45/6 svěřené naší MČ. Dále žadatel uvádí, že 

pozemek parc. č. 44/1 užívá částečně jako vjezd a přístup do své garáže, což není pravdou, 

celý  tento pozemek užívá s dalším pozemkem parc. č. 45/6 jako zahradu. Garáž, vjezd  

a vstup do domu se nachází na pozemku parc. č. 41 ve vlastnictví žadatele. Výše uvedené 

pozemky svěřené MČ má oploceny, tedy celkem 650 m2
 a užívá je dlouhodobě. Případným 

prodejem pozemku parc. č. 44/1 ztrácí naše MČ přístupovou cestu na komunikaci pro 

pozemek parc. č. 45/6, a tím vznikne MČ škoda na majetku velkého rozsahu.“ 

 

Mgr. Synková 

 pro nejasnosti v předkladu navrhla hlasování o staţení bodu 

 

 

Hlasování o stažení bodu:  Pro: 18, Proti: 0, Zdrţel se: 2 

 

 

STAŽENO 
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9. Projednání svěření pozemků (dle seznamu) do správy MČ Praha 17 

 

Diskuse: 

 

p. Marek 

 poţádal zastupitele, aby pro tento bod hlasovali – v budoucnosti to pomůţe 

v koeficientu příspěvku na obyvatele z Magistrátu - o pozemky se MČ stejně stará 

– legislativně takto bude proces jednodušší 

 

Bc. Štěpař 

 poděkoval Odboru majetku za prezentaci k tomuto bodu – na radě tato příloha 

nebyla – poţádal o ni pro zastupitele – je to tak více přehledné 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000017/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

svěření pozemků, dle předloţeného seznamu, do správy MČ Praha 17 

 

2) schvaluje 

podání ţádosti na hl. m. Praha o svěření pozemků dle přiloţeného seznamu do správy 

MČ Praha 17, včetně případných staveb na nich umístěných 

 

3) ukládá 

zástupci starostky, Tomáši Fingerovi, postupovat ve smyslu usnesení 

 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

 

4) ukládá 

starostce MČ Praha 17, Mgr. Jitce Synkové, podepsat ţádost o svěření pozemků 

 

Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  

 

Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdrţel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 2) 

 

 
 

 

10. Odejmutí pozemků ze svěřené správy MČ Praha 17 z důvodu sjednocení vlastnictví 

pozemků a staveb (komunikace) na nich umístěných 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000018/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 
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1) projednalo 

ţádost hl. m. Prahy na odejmutí pozemků parc. č. 1410/1 o výměře 1386 m
2
  

(ul. K Trninám), parc. č. 1411/20 o výmře 177 m
2
 (ul. Ţufanova), parc. č. 1411/27  

o výměře 56 m
2
 (ul. Hofbauerova), parc. č. 1241/25 o výměře 433 m

2
 (ul. Slánská), 

parc. č. 1352/146 o výměře 25 m
2
 a parc. č. 1378/10 o výměře 2774 m

2
 (obě ul. 

Karlovarská) ze svěřené správy MČ Praha 17. Pozemky jsou zastavěné komunikacemi 

ve správě TSK hl. m. Prahy, k.ú. Řepy. 

 

2) schvaluje 

odejmutí pozemků 1410/1 o výměře 1386 m
2
 (ul. K Trninám), parc. č. 1411/20  

o výměře 177 m
2
 (ul.  Ţufanova), parc. č. 1411/27 o výměře 56 m

2
 (ul. Hofbauerova), 

parc. č. 1241/25 o výměře 433 m
2
 (ul. Slánská), parc. č. 1352/146 o výměře 25 m

2
  

a parc. č. 1378/10 o výměře 2774 m
2
 (obě ul. Karlovarská) ze správy MČ Praha 17 

z důvodu sjednocení vlastnictví pozemků a staveb na nich umístěných. 

 

3) ukládá 

zástupci starostky, Tomáši Fingerovi, postupovat ve smyslu usnesení  

a prostřednictvím OSOM informovat ţadatele 

 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku  

 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdrţel se: 0) 

 

 
 

 

11. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, vyúčtování služeb, 

poplatky a úroky z prodlení - byt č. XY 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000019/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

ţádost pana XY, bytem v ulici Španielova XY, Praha 6 - Řepy o schválení splátkové 

dohody na dluh za nájemné a úroky z prodlení v celkové výši XY,- Kč, bez poplatků  

a úroků z prodlení, za byt č. XY o vel. 3+1 v ulici Španielova XY na období delší 

neţ 1,5 roku 

 

2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší neţ 1,5 roku mezi panem XY bytem 

Španielova XY, 163 00 Praha 6 - Řepy a Městskou částí Praha 17 na dluţnou 

pohledávku v celkové výši XY,- Kč (dluţné nájemné ve výši XY,- Kč a poplatky  

a úroky z prodlení  budou vyčísleny ke dni sepsání splátkové dohody formou 

notářského zápisu) při výši měsíční splátky XY,- Kč do uhrazení dluhu. Splátková 

dohoda bude uzavřena formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání a odpisu 
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pohledávek z občanskoprávních titulů schválených ZMČ Praha 17 dne 25. 2. 2015 

z titulu prodlení při úhradě za nájemné nebo za sluţby spojené s uţíváním bytů  

a prostorů slouţících k podnikání svěřených Městské části Praha 17) s tím, ţe dojde  

k aktualizaci dluţné částky ke dni sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu 

dni předcházejícího měsíce, v němţ bude notářský zápis sepsán 

 

3) ukládá 

zástupci starostky Tomáši Fingerovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 

vedoucího OSOM 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdrţel se: 1) 

 

 
 

 

12. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné, poplatky a úroky  

z prodlení - byt č. XY 

 

 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000020/2015 
 

Zastupitelstvo městské části 

 

1) projednalo 

ţádost paní XY, bytem v ulici Bazovského XY, Praha 6 - Řepy o schválení splátkové 

dohody na dluh za nájemné, poplatky a úroky z prodlení v celkové výši XZ Kč za byt 

č. XY o vel. 1+kk v ulici Bazovského XY na období delší neţ 1,5 roku 

 

2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší neţ 1,5 roku mezi paní XY, bytem 

Bazovského XY, 163 00 Praha 6 - Řepy a Městskou částí Praha 17 na dluţnou 

pohledávku v celkové výši XY Kč (dluţné nájemné ve výši XY,- Kč a úroky  

z prodlení ke dni 26. 3. 2015 ve výši XY Kč a dluh převzatý po zemřelé paní XY, kde 

dluţný nájem činí XY,- Kč, poplatky z prodlení do 31. 12. 2013 jsou ve výši XY,- Kč 

a úroky z prodlení od 1. 1. 2014 do dne uzavření splátkové dohody 23. 6. 2014 činí 

XY,- Kč) při výši měsíční splátky XY,- Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude 

uzavřena formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání a odpisu pohledávek  

z občanskoprávních titulů schválených ZMČ Praha 17 dne 25. 2. 2015 z titulu 

prodlení při úhradě za nájemné nebo za sluţby spojené s uţíváním bytů a prostorů 

slouţících k podnikání svěřených Městské části Praha 17) s tím, ţe dojde k aktualizaci 

dluţné částky ke dni sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu dni 

předcházejícího měsíce, v němţ bude notářský zápis sepsán 

 

3) ukládá 

zástupci starostky Tomáši Fingerovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 

vedoucího OSOM 

 

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdrţel se: 1) 
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Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  

a občanům za účast na jednání ZMČ. 

 

 

 

Informovala o 5. jednání ZMČ konaném dne 24. 6. 2015. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schválil a ověřil:  

 

Mgr. Jitka Synková     .................................................... 

 

 

 

 

Jiří Masopust                           .................................................... 

 

 

 

 

 

JUDr. Kateřina Kaljkovićová        .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Praze 18. 5. 2015 

 

Zapsala: Barbora Skalníková, DiS. 

 

 

 

  

 


